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ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL PLENARI DEL CONSELL D E POBLE DE  

LA BATLLÒRIA  

Identificació de la sessió :  
Data: 5 de desembre de 2013 
Horari:  21:10 a 22:10 
Lloc : Seu del Consell del Poble a La Batllòria 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
Presidenta :  Dolors Lechuga Garcia 
Membres: Jordi Gómez Barrero   particular 

Genís Morillas Roca   particular 
Florentí Ruiz Allué   particular 
Carme Luis Puig   particular 
Manuel Valle Corrales   particular 

 
Secretari: Ramon Oriol i Grau 
 
Ha excusat l’assistència el senyor Dani Corpas del grup municipal de la CUP i la Sra. Carmen 
Montes del grup municipal d’ICV.   
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Prèviament convocats, i vist que s’ha obtingut el quòrum d’assistència d’un terç dels 17 
membres de ple dret del Plenari del Consell de Poble de La Batllòria, i l’assistència de la 
presidenta i del  secretari, que exigeix l’article 21 del Reglament Orgànic del Consell per a la 
seva vàlida constitució, la Sra.  Presidenta obre la sessió amb el següent 

Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Propostes de les comissions per l’any 2014 
3. Informació presidenta 
4. Precs i preguntes 

 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de la 
darrera acta del Consell Plenari de 13 de juny de 2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Propostes de les comissions per a l’any 2014 

El Sr. Jordi Gómez Barrero demana que es netegin les dues fosses que es van fer al pont que 
va a Royal Park (darrere la benzinera). 
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La Presidenta comenta que caldria mirar la depuració de la zona (Can Batllori) que passa per 
sota el pont i s’hi fica, i on hi ha una fosa sèptica, i millor fer-ho en dissabte perquè ara hi ha 
gent de cap de setmana. 

El Sr. Jordi Gómez Barrero continua dient que alguns indicadors de Royal Park estan 
arrencats, un al cementiri que indica “a 1 km” i un altra a l’entrada de la Font. També creu que 
caldria fer la neteja de la urbanització Royal Park, i constata que la màquina d’escombrar va fer 
darrerament l’entrada al cementiri. També hi ha voreres amb brossa de les parcel·les que 
caldria requerir els propietaris perquè la retirin 

El Sr. José Manuel Valle Corrales diu que a Royal Park hi ha parcel·les que son un polvorí si no 
es netegen, i que cal netejar els esbarzers que arriben fins la vorera, i la zona verda. També 
comenta que el local social esta tancat i que no s’hi fa activitat. 

El Sr. Florentí Ruiz Allué en relació al dispensari diu que seria útil una reserva d’aparcament 
pels que hi treballen, així com un distintiu. També demana que es col·loqui un cartell que 
indiqui “municipi adherit a l’Associació de Municipis per la Independència”, i a l’entrada un altre 
que indiqui “Benvinguts a La Batllòria” Comenta així mateix, l’actitud preocupant, al seu 
entendre, del Sr. Reixach que va manifestar en una reunió anterior que no estava d’acord amb 
el funcionament del Consell de Poble, i que semblava que no estava d’acord en res i va 
menysprear la feina feta per molta gent. 

El Sr. Genís Morillas Roca demana si hi ha llibres que parlin d’història de La Batllòria i s’ofereix 
a estudiar-los si n’hi ha.  El Sr. Florentí Ruiz Allué li mostra diversos articles d’una revista i la 
presidenta s’ofereix a facilitar-li la documentació particular que posseeix. 

3. Informació de la presidenta 

La presidenta proposa demanar a l’Ajuntament un pla de viabilitat de la Entitat Municipal 
Descentralitzada, i els reunits s’hi mostren unànimement a favor. 

Comenta que el més important que passarà a La Batllòria serà la connexió de les seves aigües 
residuals a la depuradora de Riells i Viabrea, i explica que també s’està estudiant 
l’emplaçament per fer una nova depuradora la canonada corresponent, que pugui alimentar-se 
per gravetat, eliminant els bombejos actuals.  

Recorda als assistents les actuacions següents: 

Es durà a terme la Fira de Nadal.  

S’han tret les pedres que hi havia  ala Plaça de l’Església 

Es farà un nou mur al camp de futbol i un seguit d’arranjaments al mateix. 

Les entitats estan ja totes ubicades a l’antic aulari 

També demana col·locar una placa al carrer Breda, indicant el nom del carrer. 

Així mateix posa sobre la taula el calendari de reunions dels diferents òrgans del Consell de 
Poble de La Batllòria, i proposa que les reunions ordinàries de la Comissió Permanent es facin 
cada dos mesos perquè creu que així son més útils.  
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Després d’un curt debat, per unanimitat els reunits acorden fixar les dates de les sessions de 
l’any 2014 següents: 

gener 8 dimecres Permanent 

març 6 dijous Permanent 

maig 8 dijous Permanent 

juliol 3 dijous Plenari 

setembre 4 dijous Permanent 

novembre 6 dijous Permanent 

desembre 4 dijous Plenari 

 

4. Precs i preguntes 

En relació a la situació de crisi econòmica generalitzada posada de manifest per diversos 
assistents, la Sra. Presidenta explica que l’Àrea de Comunitat de l’Ajuntament esta duent a  
terme un conjunt important d’actuacions per atendre les persones més desafavorides, com son 
ajuts personals i econòmics, col·laboració amb el banc d’aliments i amb les entitats de caire 
social del municipi,  lloguer social, etc, i que es fa molt bona feina. 

I sense altres assumptes que tractar, la Sra. presidenta aixeca la sessió essent les 22:10 hores, 
i s’estén aquesta acta amb el vistiplau de la Sra. Presidenta. 

El secretari    Vist-i-plau 
Ramon Oriol i Grau  La presidenta del Consell de Poble de La Batllòria 
     Dolors Lechuga i García 

 


